
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI DRÓG, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU 

ZA MIESIĄC GRUDZIEŃ 2018 R. 

 

 

Komisja w miesiącu grudniu obradowała dwukrotnie.   

Pierwsze spotkanie odbyło się 4.12.2018 r. gdzie odbyła się analiza projektu budżetu na rok 2019 w 

zakresie komisji. Zaproszeni kierownicy i pracownicy urzędu (p. Chojecki, Żygadło, Litwin, Stec) 

szczegółowo omówili działy w obrębie działań komisji. Omówiono działy: 600, 710, 750, 754, 900 

w zakresie wydatków inwestycyjnych, wydatków remontowych, zakupu usług pozostałych czy 

dotacji celowych w 2019 roku.  

Po dyskusji komisja sformułowała trzy wnioski obniżające deficyt budżetowy o kwotę 1760000 zł: 

1. wniosek o wykreślenie inwestycji ”Budowa ul. Sybiraków w Kątach Wrocławskich” (8 za) 

2. wniosek o wykreślenie inwestycji ”Budowa drogi w ul. Krótkiej w Kątach Wrocławskich” (8 za) 

3. wniosek o wykreślenie inwestycji ”Zakup i montaż słupków drogowych na ul. Granitowej w 

Smolcu w ciągu pieszo-rowerowym” (8 za)                                                                                                   

 

Na koniec komisja jednogłośnie pozytywnie opiniowała projekt budżetu w zakresie komisji po 

akceptacji wniosków komisji.                                                                                                    

 

Drugie spotkanie odbyło się 18.12.2018 r., którego głównym tematem była gospodarka odpadami 

komunalnymi. Pracownik ZGM (Halina Wróblewska) przekazała dokładne informacje komisji na 

temat funkcjonowania i działań z zakresu tego tematu. Omówiła koszty wywozu śmieci, politykę 

segregacji oraz oczekujące nas zmiany w tym zakresie. Następnie komisja opiniowała pozytywnie 

jednogłośnie (6 za) 3 uchwały przedstawione przez pracowników - panią Urszulę Olszewską i  pana 

Stanisława Chojeckiego dotyczące nazw ulic w Sadkowie oraz zaliczeniem drogi do dróg gminnych 

w Kątach Wrocławskich. Kolejnym punktem działań była dyskusja na temat uchwały zmieniającej 

stawki od środków transportowych w Gminie w 2019. Uchwała została omówiona przez Burmistrza 

i największe kontrowersje wzbudziła stawka dla autobusów. Po wymianie poglądów i analizie 

zysków i strat głosowanie nad uchwałą przełożono na dzień 27.12.2018 r. Następnie 

przeprowadzono dyskusję na temat planu pracy komisji w roku 2019, który opracowany zostanie i 

zatwierdzony na następnej komisji.  

Ostatnim punktem było głosowanie nad wnioskiem:                                                                         

1. Przystanki w Smolcu i Gniechowicach sprzątane mają być 2 razy w miesiącu oraz w ramach 

kontroli potwierdzanie mycia przystanków w Gminie było podpisem sołtysa we wszystkich 

miejscowościach (głosowanie jednogłośnie 6 za). 

Na tym obrady zakończono. 

 

Dnia 27.12.2018 r. głosowano nad uchwałą w sprawie stawek podatkowych od środków 

transportowych w roku 2019. Uchwała została przyjęta pozytywnie 7 za, 1 wstrzymujący się. 

 

 

 

Przewodniczący Dróg, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

                                                          Piotr Sobko 


